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Αθήνα, 06/09/2024 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ Νο13 

ΑΠΟΤΡΟΠΗ ΝΕΑΣ ΕΜΠΛΟΚΗΣ ΤΩΝ ΑΣΦΑΛΙΣΜΕΝΩΝ 

ΤΟΥ ΧΩΡΟΥ ΜΑΣ ΜΕΣΩ ΤΗΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ 

 

Συνάδελφοι, 

 Απετράπη για δεύτερη συνεχόμενη φορά η προσπάθεια του μόνιμου «σωτήρα» 

των συνταξιούχων της ΤτΕ συν. Κ. Ευσταθίου να εμπλέξει το Σύλλογό μας μέσω της 

Ομοσπονδίας (ΟΣΤΟΕ) σε νέες περιπέτειες!!! 

 Η έγκαιρη θεσμική ενημέρωση του Συλλόγου μας από την ΟΣΤΟΕ και η άμεση 

αντίδρασή μας με την αποστολή επιστολής στον Πρόεδρο και τα μέλη του Δ.Σ. της 

Ομοσπονδίας, μετά την γνωστοποίηση κατάθεσης επιστολής υπογεγραμμένης από τον συν. Κ. 

Ευσταθίου και άλλα τρία μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της Ομοσπονδίας που ανήκουν στην 

ίδια παράταξη με την οποία ζητούσαν από το Δ.Σ. της ΟΣΤΟΕ να συμπεριληφθεί στην ημερησία 

διάταξη για συζήτηση και λήψη απόφασης θέμα που αφορούσε αποκλειστικά τους συνταξιούχους 

της ΤτΕ εν αγνοία του Δ.Σ. του Συλλόγου μας, απέτρεψαν τη νέα προσπάθεια εμπλοκής των 

ασφαλισμένων  μας!!!   

 Για τη σωστή και πλήρη ενημέρωση σας, σας παραθέτουμε αποσπάσματα όλων κατά 

σειρά των επιστολών που κατατέθηκαν από τα εμπλεκόμενα μέρη, ενέργεια που δυστυχώς 

δεν έπραξε και ο «άμεσα» υπεύθυνος της συγκεκριμένης «εμπλοκής» συν. Κ Ευσταθίου που 

θεώρησε ορθό να περιοριστεί μόνον στις δικές του δύο επιστολές για ενημέρωση των 

συναδέλφων!!! 

 

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΣΥΝ. Κ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

Προς το Δ.Σ. της ΟΣΤΟΕ         Αθήνα 19/8/2024 
Με την παρούσα επιστολή μας, θα θέλαμε να τεθεί στην ημερήσια διάταξη της συνεδρίασης του Διοικητικού 
μας Συμβουλίου, το όλο θέμα των ασφαλισμένων της Τράπεζας της Ελλάδος, οι οποίοι: 
Αν και ασφαλισμένοι Καταστατικά (άρθρα 38 και 71 της ΤτΕ) και νομοθετικά (ν.3863/2010 άρθρο 64) στην ΤτΕ, 
η οποία και καταβάλει η ιδία τους μισθούς και τις συντάξεις στο προσωπικό της,  χωρίς να επιβαρύνει τον 
κρατικό προϋπολογισμό, εν τούτοις συνεχίζει ακόμα και σήμερα στη μεταμνημονιακή εποχή, να επιβαρύνει 
τους ασφαλισμένους της με μέτρα δημοσιονομικού χαρακτήρα, όπως ήταν αυτά της δημοσιονομικής 
προσαρμογής της χώρας, αλλά και να μην εφαρμόζει τις ΣΣΕ που η ίδια με το προσωπικό της έχει υπογράψει 
από το 1948 και 1951, με την δημιουργία του Μετοχικού της Ταμείου.   
………………………………………………. 
Με βάσει τα παραπάνω συνοπτικώς αναφερόμενα και με δεδομένο πως ο ΣΣΤΕ είναι αναπόσπαστο μέλος της 
ΟΣΤΟΕ και τα επισυμβαίνοντα σε αυτήν, κατανοείται πως συμπαρασύρουν το προσωπικό και τους 
ασφαλισμένους των υπολοίπων εμπορικών τραπεζών, θα θέλαμε να συζητηθεί το όλο θέμα και η ΟΣΤΟΕ να 
λάβει θέση κατά της έκνομης αντιμετώπισης των ασφαλισμένων και συνταξιούχων της ΤτΕ, πρωτίστως από την  
Διοίκησή της, αλλά και από την Κυβέρνηση.  

Συναδελφικά  Ευσταθίου Κώστας, Κάλτσας Γιάννης, Μυλωνάς Ιωάννης, Φιλιππόπουλος Σαράντος 

http://www.sste.gr/


 Μετά την κατάθεση επιστολής με πρωτοβουλία του συν. Ευσταθίου για ένα θέμα 
που αφορούσε αποκλειστικά τους συνταξιούχους της ΤτΕ εν αγνοία του Δ.Σ. του Συλλόγου 
μας η ΟΣΤΟΕ, πράττοντας το αυτονόητο έστειλε επιστολή «Προς το Σύλλογο Συνταξιούχων 
Τραπέζης Ελλάδος» 
   

ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ ΠΡΟΣ ΣΣΤΕ 

Θέμα: Υποβληθέν αίτημα συζήτησης στο ΔΣ που αφορά σε πρώτο βαθμό το Σύλλογό σας.  

Αγαπητοί συνάδελφοι 

Σας διαβιβάζουμε την επιστολή, αίτημα θέματος ημερήσιας διάταξης για την Ομοσπονδία μας, που λάβαμε 

από μέλη του ΔΣ. Το θέμα, όπως θα δείτε, αφορά κατ΄αρχήν το χώρο ευθύνης σας και σε δεύτερο επίπεδο 

την Ομοσπονδία. 

Λαμβάνοντας υπόψη: 

……………………………………………………… 

2) το γεγονός ότι το θέμα τέθηκε για πρώτη φορά τον Ιούνιο 2024 από τον σ/λφο Κώστα Ευασταθίου, 

μέλος του ΔΣ της ΟΣΤΟΕ, 

3) αν και κατά το παρελθόν i) έχουν συζητηθεί τα ειδικότερα θέματα των Συλλόγων Μελών της ΟΣΤΟΕ, ii) 

έχει ζητηθεί η παρουσίαση των επιμέρους θεμάτων τους με επιστολή του προηγούμενου ΔΣ της ΟΣΤΟΕ τον 

Σεπτέμβριο 2023, iii) υπήρξε ειδική συζήτηση στο 42ο Συνέδριο της ΟΣΤΟΕ την 4/4/2024 για τις 

διεκδικήσεις μας ως Ομοσπονδία όπου συμπεριελήφθησαν όλα τα γνωστά αιτήματα του κλάδου μας 

καθώς και των επιμέρους Συλλόγων, δεν έχει τεθεί ποτέ υπόψη μας το συγκεκριμένο θέμα,  

……………………………………………………… 

Είμαστε στη διάθεσή σας για κάθε συνεργασία. 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 

Για το Διοικητικό Συμβούλιο της Ο.Σ.Τ.Ο.Ε. 

    Ο Πρόεδρος                                          Ο Γεν. Γραμματέας  

Γεώργιος Μαλαμής                                   Παύλος Δερμενάκης 

  

Η επιστολή της ΟΣΤΟΕ και ειδικότερα η παράγραφος 2 & 3 θεωρούμε ότι αποκαλύπτει 

ξεκάθαρα τα κίνητρα της προσπάθειας προώθησης ενός θέματος το οποίο αναδείχθηκε για 

συνδικαλιστικές σκοπιμότητες και μόνον. 

 Ο Σύλλογός μας απέστειλε, σύμφωνα και με το αίτημα της ΟΣΤΟΕ για ενημέρωσή της, 

επιστολή στην οποία αναφέρεται και η προηγούμενη προσπάθεια του εν λόγω 

συνδικαλιστή να εμπλέξει τους ασφαλισμένους της ΤτΕ σε ένα αίτημα που ενείχε 

επικινδυνότητα εν αγνοία του Δ.Σ. του Συλλόγου Συνταξιούχων της ΤτΕ!!! 

 

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΣΣΤΕ ΤΗΣ 28/08/24 ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΔΣ ΤΗΣ 

ΟΣΤΟΕ  

 

Κύριε Πρόεδρε, 

Με αφορμή την ενημερωτική επιστολή που απέστειλε η Ομοσπονδία στο Σύλλογό μας για «υποβληθέν αίτημα 

συζήτησης στο Δ.Σ. της Ο.Σ.Τ.Ο.Ε. που αφορά το Σύλλογο Συνταξιούχων ΤτΕ», εν αγνοία των μελών του 

Διοικητικού του Συμβουλίου, οφείλουμε για άλλη μια φορά να υπενθυμίσουμε ότι, συντασσόμαστε πλήρως 

με την πάγια θέση και άποψη της Ομοσπονδίας που αναφέρει : 

«Η Ο.Σ.Τ.Ο.Ε., ως δευτεροβάθμιο όργανο, για να έχει απόλυτα σωστή και τεκμηριωμένη γνώση όλων των 

πάσης φύσεως κοινών θεμάτων που την αφορούν, καθώς και των ειδικότερων θεμάτων που απασχολούν κάθε 



σύλλογο - μέλος της χωριστά, απευθύνεται στα Διοικητικά Συμβούλια των Συλλόγων - μελών της προκειμένου 

να την ενημερώσουν υπεύθυνα, και σύμφωνα με τον σχεδιασμό κάθε Συλλόγου για ποια τυχόν ειδικότερα 

θέματα επιθυμούν τη συνδρομή της». 

………………………………………………………………………. 

Σχετικώς  υπενθυμίζουμε ότι, πριν ένα χρόνο περίπου, με αφορμή το υπόμνημα που απέστειλε η Ομοσπονδία 

στον τότε Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Άδωνη Γεωργιάδη, με τα αιτήματα του κλάδου, 

αποστείλαμε επιστολή (11/9/2023) αντίστοιχου περιεχομένου στον προηγούμενο Πρόεδρο της Ο.Σ.Τ.Ο.Ε., κ. 

Αλέξανδρο Τζούλη, διότι υπέπεσε στην αντίληψή μας ειδικότερη προσπάθεια του αντιπροσώπου κ. Κ. 

Ευσταθίου να εμπλέξει τους ασφαλισμένους της Τράπεζας της Ελλάδος στο αίτημα που αφορούσε «Τον ορθό 

επανυπολογισμό των συντάξεων των συναδέλφων της Εθνικής, της Αγροτικής και της ΕΤΒΑ με βάση το σύνολο 

των εισφορίσιμων αποδοχών τους και στο συνυπολογισμό όλων των ετών επί των οποίων έχουν αποδοθεί 

επιπλέον εισφορές». Ζήτησε επισταμένως, και μάλιστα εγκαλούσε τον τότε Πρόεδρο και Γραμματέα της ΟΣΤΟΕ 

που στο συγκεκριμένο αίτημα προς τον Υπουργό δεν συμπεριλαμβανόταν και η Τράπεζα της Ελλάδος!!! 

Όταν ο ίδιος γνώριζε πολύ καλά ότι οι ασφαλισμένοι στην ΤτΕ δεν εμπίπτουν στις διατάξεις του Ν.4387/2016 

(νόμος Κατρούγκαλου) και πολύ περισσότερο δεν έχουν υποστεί οι συντάξεις τους επανυπολογισμό, 

σύμφωνα με τις προβλέψεις του παραπάνω Νόμου. 

……………………………………………………………….. 

Από όλα τα παραπάνω αντιλαμβάνεστε ότι, οι απόψεις του δεν είναι μόνο ανεδαφικές και ανακριβείς αλλά το 

σημαντικότερο υποκρύπτουν κινδύνους για τους ασφαλισμένους του χώρου μας. 

…………………………………………………………………  

Με τιμή 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΟΖΑΔΙΝΟΣ  ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 

 

Η ΟΣΤΟΕ με Πρόσκλησή της (27/08/24) κάλεσε τα μέλη του ΔΣ σε συνεδρίαση στις 

3/9/24 και το αίτημα είχε συμπεριληφθεί στην ημερήσια διάταξη για ενημέρωση και όχι για 

συζήτηση και λήψη απόφασης για τους λόγους που αναφέρει ξεκάθαρα  στην επιστολή της προς 

το ΣΣΤΕ. Ο Πρόεδρος του ΣΣΤΕ συν. Ι. Γοζαδίνος συμμετείχε, ως όφειλε, στη συνεδρίαση 

του ΔΣ της ΟΣΤΟΕ για να ενημερώσει και δια ζώσης τους Διοικητικούς Συμβούλους της 

Ομοσπονδίας.  

Ο Πρόεδρος του Συλλόγου μας έλαβε το λόγο και έδωσε τις απαραίτητες εξηγήσεις για την 

αψυχολόγητη ενέργεια του συν. Ευσταθίου να θέσει ένα θέμα όπως η Ομοσπονδία αναφέρει στην 

επιστολή της για πρώτη φορά τον Ιούνιο του 2024. Ο Πρόεδρος του ΣΣΤΕ ανέφερε συγκεκριμένα: 

«Η ημερομηνία που ετέθη το θέμα (Ιούνιος 2024) δεν ήταν καθόλου τυχαία διότι έλαβε χώρα 

λίγες ημέρες μετά την Ετήσια Γ.Σ. του Συλλόγου μας (23/05/2024) όπου ανακοινώθηκε 

για πρώτη φορά επίσημα από τον Πρόεδρο ότι οι εκλογές του Συλλόγου μας θα 

διεξαχθούν τον Μάρτιο του 2025 και όχι τον Οκτώβριο του 2025 με την ολοκλήρωση της 

θητείας για να εναρμονιστούν οι ημερομηνίες με το Καταστατικό του ΣΣΤΕ καθότι είχαν δοθεί 

παρατάσεις με Υπουργικές Αποφάσεις στις θητείες των οργάνων λόγω της πανδημίας. 

Για το συν. Ευσταθίου ξεκινούσε η προεκλογική περίοδος του Συλλόγου με ανάλογες 

συνδικαλιστικές «πρωτοβουλίες» όπως ο ίδιος τις αντιλαμβάνεται. α) Επιστολή προς την ΟΣΤΟΕ 

β) Εξώδικη διαμαρτυρία προς το Σύλλογό μας, δηλαδή κινήσεις εντυπωσιασμού προκειμένου 

να ανατρέψει το αρνητικό κλίμα που δημιουργήθηκε στη Γενική Συνέλευση του ΣΣΤΕ μετά την 

αποκάλυψη του Προέδρου του στην ομιλία του για την αγωγή που άσκησαν 9 μέλη της 

παράταξης των Εν Δράσει, με τη δική του καθοδήγηση και προτροπή, που εκδικάστηκε 

στις 15/4/24, γεγονός που απετέλεσε αιτία ανατροπής της συμφωνίας με τον κ. Διοικητή 

για την άρση και της κράτησης του Ν4024/2011 από 1/7/24. Ταυτόχρονα ο Πρόεδρος του 



ΣΣΤΕ ανάγνωσε απόσπασμα της ανακοίνωσης της παράταξης των Εν Δράσει που κυκλοφόρησε 

μετά την απόφαση του Γενικού Συμβουλίου της ΤτΕ 30/10/23. 

 

ΕΚΤΑΚΤΗ  ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ     Αθήνα, Οκτώβριος 2023 

 

Απόφαση του σημερινού Γενικού Συμβουλίου της ΤτΕ!! 

 

1. Καταργούνται, από 1.1.2024, οι κρατήσεις των νόμων 4051 και 4093/2012 και επανέρχονται τα 

δώρα και το επίδομα αδείας (400+200+200) στις κύριες συντάξεις, όπως ίσχυαν (πριν την ολοσχερή 

κατάργησή τους από 1.1.2013 με το ν. 4093/2012) για συνταξιούχους άνω των 60 χρόνων και με μικτή 

κύρια σύνταξη έως 2500 ευρώ. 

2. Εξουσιοδοτείται η Διοίκηση, να μελετήσει την εξωδικαστική επίλυση των εκκρεμών δικαστικών 

υποθέσεων, ενόλο ή ενμέρει, και για την μελλοντική άρση της κράτησης 4024/2011, σύμφωνα με τις 

γενικότερες εξελίξεις στο θέμα αυτό.  

………………………………………………………………………………... 
Η παραπάνω απόφαση, έξι και πλέον χρόνια μετά την παραπάνω γνωμοδότηση επιβεβαιώνει πως, 

όταν υπάρχει πολιτική βούληση της Διοίκησης και ειδικά του Διοικητή της Ανεξάρτητης Κεντρικής 

Τράπεζας, δεν υπάρχουν εμπόδια, κυβερνητικά ή άλλα, ή δικαιολογίες περί εύλογου χρόνου και 

εύλογου αριθμού εφετειακών αποφάσεων(!!), για να υλοποιηθεί η  βούλησή του!!   

 

Τι άλλαξε σε διάστημα μερικών μηνών για τον συν. Κ. Ευσταθίου όταν ανέφερε όλα τα 

παραπάνω και εξυμνούσε τον Διοικητή της Κεντρικής Τράπεζας για τις ενέργειές του και τις 

πρωτοβουλίες του και ξαφνικά με την επιστολή του «καλούσε την ΟΣΤΟΕ να πάρει θέση κατά 

της έκνομης αντιμετώπισης των ασφαλισμένων και συνταξιούχων της ΤτΕ πρωτίστως 

από τη Διοίκηση της, αλλά και από την κυβέρνηση;;;» 

Μετά την παρέμβαση του Προέδρου του Συλλόγου μας η συντριπτική πλειοψηφία των 

μελών του ΔΣ της ΟΣΤΟΕ διατηρώντας την πάγια θέση της Ομοσπονδίας περί σεβασμού 

των αποφάσεων των Διοικητικών Συμβουλίων των Συλλόγων Μελών της για θέματα που 

απασχολούν τους συνταξιούχους του χώρου τους, απέρριψε την επιστολή του συν. Ευσταθίου 

και δεν ελήφθη καμία απόφαση εφόσον για ένα τόσο σοβαρό θέμα δεν είχε ενημερωθεί το 

ΔΣ του Συλλόγου Συνταξιούχων της Τραπέζης Ελλάδος και πολύ περισσότερο δεν είχε 

ληφθεί καμία σχετική απόφαση.  

 

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΟΖΑΔΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ 
 

 

 

Σημείωση:     Αυτούσιες τις επιστολές (α. Επιστολή ΟΣΤΟΕ, β. Επιστολή ΣΣΤΕ, γ. Επιστολές 

Κ. Ευσταθίου και δ. Ημερήσια διάταξη συνεδρίας 3/9/24 της ΟΣΤΟΕ) μπορείτε να βρείτε στην 

ιστοσελίδα μας www.sste.gr  

http://www.sste.gr/

